
 Referat af skolebestyrelsesmøde  
 

Tirsdag den 30. januar 2024 kl. 17.00 – 18.00 
Virtuelt  

Udsendt af: 
 
Ordstyrer: 
 
Referent: 

Christina Zehler 
 
Charlotte Kamp 
 
Tobias Kulmbach 

Søgårdsskolen den 31. januar 2024 

Indkaldes:  Charlotte Esmeralda Kamp, Mikkel Hansen, Christina Peets Gottliebsen, Kasper Tjørntved 

Davidsen, Poul Phillip Bendixen Møller, Thomas Bigum, Bo Boisen, Frank Hugsted, Kim 
Helweg-Møller, Michael Holze Zimmermann, Karoline Sem Nilsen, Tobias Haahr Kulmbach, Jan 
Forsing 

Afbud:  

 

 

 Nr. 

 

 Dagsorden 

  

Bilag/Indstillinger 

Referat 

 
23/24-19 

  

 
Godkendelser: 
 
- Referat af mødet 21.11.2023 
 

(Referatet er tidligere fremsendt) 
 

 
 

 
Referatet blev godkendt 

 
23/24-20 

 

 

 
Meddelelser: 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere (FH/KHM) 

• Ledelse (MHZ) 

  
Formand: 
Søgårdsskolen var vært for 

en ny møderække mellem 
skolebestyrelsesformænd, 
skoleledere, forvaltning og 
politikere. Drøftelse af 
formatet for møderækken. 
Der er valgt til 
skolebestyrelse til sommer. 
Philip, Christina, Kasper er 
på valg.  
 

Medarbejdere: 
Kim: Valg til lærer TR.  
 
Fra lærersiden er der pt. 
opmærksomhed på 
ressourcefordeling og 
visiterede børn. 
 
Frank: 

Ikke så meget herfra.  
 
Ledelse: 
På torsdag 1. februar 

starter Louise Haladyn som 

ny afdelingsleder. Der bliver 

en omstrukturering i 

ledelsen. Tobias vil være 

afdelingsleder i afd. A, 

Louise i afd. B og C, 

Karoline i D og U. Vi ser 

frem til mere fokus på 



opgaveledelse og 

personaleledelse. 

Der er udarbejdet et 

kommissorium for hele 

specialområdet i Gentofte 

Kommune. Relativt 

omfattende. Fokus på 

visitationsprocesser, 

behovsvifte etc. 

Trafikal forstyrrelse ift. 

fjernvarmearbejdet og 

naboerne, som er i gang 

med byggeproces. Vi er i 

dialog med de relevante 

parter. Nogle gange 

kommer informationerne på 

bagkant.  

Vi er i gang med at lave ny 

læseplan til Socialfag og 

yderligt i gang med at 

udarbejde ny seksualpolitik. 

Som et led i skolens indsats 

med et samlet 

kompetenceløft til alle 

medarbejdere, har vi 

medarbejdere i Lund på 

kompetenceudvikling i 

Studio lll.  

TRIO-teamet (Ledelse, TR 

og AMR) er i gang med 

kompetenceløft i 

kommunens indsats med 

fokus på fastholdelse og 

rekruttering. 

 

Jan: 
Regnskabsåret er næsten 

afsluttet. Har et overskud 

på ca 750.000kr. Primær 

årsag er vakance i ledelsen. 

Det økonomiske fundament 

ift. elever er sundt. 

 

23/24-21  
Ny styrelsesvedtægt: (link) 
 
- Diæter/ Honorar til SB medlemmer 
 
 

 Charlotte: 

Jf. den nye 

styrelsesvedtægt skal hver 

enkelt bestyrelse tage 

stilling om man fortsat 

ønsker at modtage diæter i 

forbindelse med deltagelse i 

møderne. 

Hver skolebestyrelse på 

hver skole, ender med hver 

deres egen løsning.  

De ikke anvendte midler 

tilfalder hver enkelt skole. 

Beslutning: 

Skolebestyrelsen frasiger 

sig fremtidige diæter. 

https://gentofte.dk/media/swzjsbjq/ny-styrelsesvedtaegt-for-folkeskoler-i-gentofte-gaeldende-fra-1-januar-2024.pdf


 

 
23/24-22 

 
Brugertilfredshedsundersøgelse: 
 
- Præsentation af resultat,  
  se vedlagte bilag 
 

  

Søgårdsskolen udmærker 

sig ved at komme ud med 

den største tilfredshed i 

Gentofte Kommune blandt 

forældre. Det er vi stolte af. 

Vi har fortsat fokus på de 

kritikpunkter der er. På et 

fremtidigt bestyrelsesmøde 

vil vi få anledning til at 

dykke ned i tallene.  

 

23/24-23  
Rengøring: 
 
- Orientering 
 

  

Ny rengøringsordning. Alle 

skoler har skulle tage 

stilling til ny ordning. Vi er 

sammen med 6 andre 

skoler gået sammen om at 

ansættelse 

rengøringsledelse og 

personale til at varetage 

rengøringen på disse 7 

skoler. Vi har ansat en leder 

og to tilsynsførende. Der er 

herudover ved at blive 

ansat i alt 25 medarbejdere 

til de 7 skoler. 

Rengøringsledelsen er 

fælles mellem de 7 skoler. 

Ny rengøringsløsning går i 

luften 1. marts 2024. Det er 

en fredag. Der vil blive 

rengøring i den følgende 

weekend.  

Vi overgår til programmeret 

rengøring, hvor 

rengøringsmedarbejderne 

ved fra dag til dag, hvilke 

områder de skal rengøre.  

(Før havde vi insta800, 

hvor der blev gjort rent 

efter, hvad øjet så). 

 

 
23/24-24 

 
Eventuelt 
- Herunder ønsker om punkter til ny 
dagsorden 
 
 

 
 

 

Kommende møde er fysisk, 

tirsdag d. 19. marts. 

På dagsordenen er der ny 

opdateret seksualpolitik, 

kommunikationsplan og ny 

afdelingsleder Louise 

Haladyn. Kort oplæg om 

Søgårdsskolens rolle i 

skolevisitationsudvalget. 

 

 


